



香港社會服務聯會
The Hong Kong Council of Social Service

贊助人
香港特別行政區行政長官 李家超先生
大紫荊勳賢，SBS，PDSM，PMSM

行政總裁
陳文宜女士

PATRON
The Hon John KC LEE, GBM, SBS, PDSM, PMSM
The Chief Executive of the HKSAR

CHIEF EXECUTIVE
Ms CHAN Man Yee, Grace

電 郵

通 告

致：機構會員主管

由：行政總裁
陳文宜 

事由：機構主管會議

日期：2025 年 9 月 26 日

本人誠邀 閣下出席於 2025 年 10 月 16 日 (星期四) 下午 3 時正於香港灣仔軒尼詩道 15 號溫莎公爵社會服務大廈 1 樓禮堂舉行的機構主管會議，就議程 (附件) 上的議題進行討論。

如 閣下有意出席會議，謹請[按此進行網上報名](#)。如有查詢，請致電 2876-2455 與會員聯繫及服務總主任潘慕韓先生聯絡。

多謝出席及支持本會工作！

附件：機構主管會議議程





香港社會服務聯會
The Hong Kong Council of Social Service

贊助人
香港特別行政區行政長官 李家超先生
大紫荊勳賢，SBS，PDSM，PMSM

PATRON
The Hon John KC LEE, GBM, SBS, PDSM, PMSM
The Chief Executive of the HKSAR

行政總裁
陳文宜女士

CHIEF EXECUTIVE
Ms CHAN Man Yee, Grace

By Email

MEMORANDUM

To : Heads of Agency Members

From : Chan Man Yee, Grace
Chief Executive

Re : **Agency Heads Meeting**

Date : September 26, 2025

I write to cordially invite you to attend the Agency Heads Meeting to be held on October 16, 2025 (Thursday), 3:00 pm at Auditorium, 1/F, Duke of Windsor Social Service Building, 15 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong to explore and discuss the issues as listed on the agenda (Appendix).

If you are able to attend the Meeting, please [register on-line](#) here. Should you have any inquiry, please don't hesitate to contact Mr Keevin Poon, Chief Officer (Membership Liaison & Service) on 2876-2455.

We look forward to your participation and support.

Encl. : Agenda



The Hong Kong Council of Social Service
香港社會服務聯會

Agency Heads Meeting 機構主管會議

Date : October 16, 2025 (Thursday)
日期：2025 年 10 月 16 日 (星期四)

Time : 3:00 pm – 4:30 pm
時間：下午 3 時正至 4 時半

Agenda 議程

A. For Subvented Agency Members and Non-Subvented Agency Members
與資助機構會員及非資助機構會員相關的議題 (3:00 pm – 3:45 pm)

1. The Champions for Good Awards - Scheme Enhancement, Stakeholder Engagement & Professional Exchange on Good Practices and Innovation
「至善獎」— 優化計劃與獎項設計 · 跨持份者參與 · 專業實踐與創新交流(3:00 pm – 3:15 pm)
2. The Gerontech and Innovation Expo cum Summit (GIES) 2025
樂齡科技博覽暨高峰會 2025 (3:15 pm – 3:30 pm)
3. Enhance NGOs' Capability in IT / I&T Application
提升非政府組織在資訊科技 / 創新及科技應用方面的能力 (3:30 pm – 3:45 pm)

B. For Subvented Agency Members 與資助機構會員相關的議題 (3:45 pm – 4:30 pm)

4. Follow up on The Productivity Enhancement Programme of the Hong Kong 2025-26 Budget
跟進 2025 至 2026 年度政府財政預算案「資源效率優化計劃」(3:45 pm – 4:15 pm)
5. AOB 其他事項 (4:15 pm – 4:30 pm)